
Acta de la Junta de Distrito Norte

Sesión: Ordinaria

Fecha: 27 de enero de 2025

Expediente: JDN/2025/1

ASISTENTES

Juan Carlos Redondo Gamero

Francisco Cabañero Catalán

Pilar Escuder Mollón

Juan Luis Saura Vilar

Patricia Gil Ortega

Domingo Giménez Renau

José Luis Sierra Bellés

David Aparici Cervera

Rafael Cruz Tena

Dolores Benítez Guerrero

Presidente

Vicepresidente

Vocal Gpo. Muni. Socialista

Vecino (PP)

AAVV Penyeta Roja

AAVV Segón Molí

AAVV Primer Molí

AAVV Tossal Gros

AAVV S.Agustín-S.Marcos

Secretaria

MIEMBROS AUSENTES: 

Francesc Mezquita Patuel

Vicente Galiana Sánchez

José Gabarre Bustamante

Laura Rubert Avinent

Pablo Sendra Abellaneda

Esther Nadal Sales

Vecino (Compromis)

Vecino (Alcaldía)

Vecino (Alcaldía) 

AMPA IES La Plana

AMPA CEIP Tombatossals

AAVV La Guinea

HORA DE INICIO: 19:30
HORA DE FIN: 20:45
 
De acuerdo con la 
convocatoria, la sesión se 
celebra en el Primer Molí
 
Presidencia:
Juan Carlos Redondo 
Gamero

Secretario/a: 
Dolores Benítez Guerrero
 

Por el Presidente Ilmo. Señor Concejal, Juan Carlos Redondo Gamero, comprobado el “quorum”
de asistencia procede a iniciar la sesión con los asuntos que figuran en el orden del día:

1. Aprobación, si procede, del acta de la sesión anterior celebrada el día 16 de diciembre
de 2024.

Se  somete  a  consideración  el  acta  de  la  sesión  anterior,  la  cual  ha  sido  repartida  con
anterioridad junto a la convocatoria.

No manifestándose ninguna observación, el acta se declara aprobada por asentimiento.

2. Ruegos y preguntas.

2.1. Vocal AAVV Primer Molí.

El  Sr.  Sierra  solicita  información  sobre  la  construcción  que  se  está  realizando  en  la  Avd.
Capuchinos por la Generalitat.
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Se le informa que es un proyecto piloto de  Rehabilitación con ampliación de edificio para 13
viviendas  públicas  sostenibles,  promovido  por  la  Conselleria  de  Vivienda  y  Arquitectura
Bioclimática.

Se preguntará por qué están paralizadas las obras.

2.2. Vocal AAVV Segón Molí.

- El Sr. Giménez recuerda las obras de reparación de los alcorques del Camino La Plana que se
habían  paralizado,  sería  conveniente  que  estuvieran  reparados  antes  de  las  fiestas  de  la
Magdalena 2025, es una zona con mucha afluencia de público.

- Denuncia el acopia de materiales que se está realizando junto a la rotonda de la “Castellonera”
en  la  Avd.  De  Lidón,  da  muy  mala  imagen  y  el  materia  depositado  sobrepasa  el  vallado
existente.

Se le indica que es una zona provisional utilizada por la empresa adjudicataria de las obras de
ZBE, se les advertirá para que el material sea retirado más asiduamente.

- Propone que en la zona de las “Mascletás” en fiestas se instalen más contenedores. 

2.3. Vocal AAVV San Agustín y San Marcos.

- El Sr. Cruz indica que en la calle Cayo Gironés falta el rebaje del paso de peatones porque el
que está en la plaza tiene un pivote y pintado para zona de aparcamiento, por lo que no se utiliza
como paso de peatones, sino como aparcamiento de coches, solicita hacer otro más cerca de las
escaleras.

- Solicita una marquesina en la parada del autobús de la Avd. Diputación, frente al Centro de
Salud.

2.4. Vocal AAVV Penyeta Roja.

- La Sra. Gil pone en conocimiento de los asistentes que su asociación no ha podido solicitar la
subvención tramitada por el Patronato de Fiestas por no haber sido avisada a la dirección de
correo electrónico actualizado hace más de dos años, solicita la coordinación entre los distintos
organismos para que no vuelva a suceder.

-  Solicita  como  prioritario  que  se  instalen  los  carteles  con  las  calles  en  la  entrada  de  las
urbanizaciones de montaña, los actuales están deteriorados, además de que se intente contactar
con Google Maps para que actualice su base de datos que no es correcta.

- Aporta instancias presentadas en el registro municipal desde agosto de 2024 que no han sido
contestadas:

*Apropiación indebida zona de dominio público.

*Alumbrado público calle de la Mina.

*Cartel informativo nombre de calles muy deteriorado.

*Material para biblioteca.

*Mantenimiento pintura canchas baloncesto, porterías y caseta madera.

*Plantación moreras y jardín botánico.

*Limpieza cunetas carretera Quadra de Dalt.

*Instalación fija de cuadro eléctrico.

*Instalación parque infantil.

*Instalación cámaras de tráfico.

La Sra. Benítez se compromete a realizar consultas con los departamentos correspondientes y
dar cuenta en la próxima Junta de Distrito.
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2.5. Vocal AAVV Tossal Gros.

- El Sr. Aparici pregunta sobre unos trabajos de topografía que se han realizado recientemente
en la Cuadra Cuarta de D’Alt.

- Solicita que en la CV-1520 (Carretera Borriol), en la rotonda de la silla antes había un paso de
peatones, solicita que se reponga.

- Indica que en el Hospital La Magdalena, junto a la valla del centro hay un árbol de grandes
dimensiones a punto de caer a la vía pública.

- Pregunta por la instalación de iluminación aprobada en los Presupuestos Participativos, se le
contesta que está en licitación.

Y no habiendo más asuntos que tratar, por la Presidencia se levanta la sesión. 

De todo esto,  se expide la  presente acta siendo la  misma firmada electrónicamente por  las
personas que se relacionan al margen de la primera página del documento. 
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Acta de la Junta de Districte Nord

Sessió: Ordinària

Data: 27 de gener de 2025.

Expedient: JDN/2025/1

ASSISTENTS

Juan Carlos Redondo Gamero

Francisco Cabañero Catalán

Pilar Escuder Mollón

Juan Luis Saura Vilar

Domingo Giménez Renau

José Luis Sierra Bellés

David Aparici Cervera

Rafael Cruz Tena

Patricia Gil Ortega

Dolores Benítez Guerrero

President

Vicepresident

Vocal Gpo. Muni. Socialista

Veí (PP)

AAVV Segón Molí

AAVV Primer Molí

AAVV Tossal Gros

AAVV S.Agustín-S.Marcos

AAVV Penyeta Roja

secretària

MEMBRES ABSENTS:

Francesc Mezquita Patuel

Vicente Galiana Sánchez

José Gabarre Bustamante

Laura Rubert Avinent

Pablo Sendra Abellaneda

Esther Nadal Sales

Veí (Compromis)

Veí alcaldia

Veí alcaldia

AMPA IES La Plana

AMPA CEIP Tombatossals

AAVV La Guinea

HORA D'INICI: 19:30
HORA DE FI: 20:45
 
D'acord amb la convocatòria, 
la sessió se celebra en el 
Primer Molí
 
Presidència:
Francisco Cabañero Catalán

 
Secretària:
Dolores Benítez Guerrero
 
 

Pel President Il·lm. Senyor Regidor, Juan Carlos Redondo Gamero, comprovat el “quòrum”
d'assistència procedix a iniciar la sessió amb els assumptes que figuren en l'orde del dia:

1. Aprovació, si és procedent, de l'acta de la sessió anterior celebrada el dia 16 de
desembre de 2024.

Se  sotmet  a  consideració  l'acta  de  la  sessió  anterior,  la  qual  ha  sigut  repartida  amb
anterioritat al costat de la convocatòria.

No manifestant-se cap observació, l'acta es declara aprovada per assentiment.

2. Precs i preguntes.

2.1. Vocal AAVV Primer Molí.

El  Sr.  Sierra  sol·licita  informació  sobre  la  construcció  que  s'està  realitzant  en  l'Avd.
Caputxins per la Generalitat.

Se  l'informa  que  és  un  projecte  pilot  de  Rehabilitació  amb ampliació  d'edifici  per  a  13
vivendes  públiques  sostenibles,  promogut  per  la  Conselleria  de  Vivenda  i  Arquitectura
Bioclimàtica.
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Es preguntarà per què estan paralitzades les obres.

2.2. Vocal AAVV Segón Molí.

-  El  Sr.  Giménez recorda les obres de reparació dels  escocells  del Camí La Plana que
s'havien  paralitzat,  seria  convenient  que  estigueren  reparats  abans  de  les  festes  de  la
Magdalena 2025, és una zona amb molta afluència de públic.

-  Denúncia  l'apila  de  materials  que  s'està  realitzant  al  costat  de  la  rotonda  de  la
“Castellonera” en l'Avd. De Lidón, dona molt mala imatge i el matèria depositat sobrepassa
el clos existent.

Se li indica que és una zona provisional utilitzada per l'empresa adjudicatària de les obres de
ZBE, se'ls advertirà perquè el material siga retirat més assíduament.

- Proposa que en la zona de les “Mascletás” en festes s'instal·len més contenidors. 

2.3. Vocal AAVV Sant Agustí i Sant Marcos.

- El Sr. Cruz indica que al carrer Cayo Gironés falta el rebaixe del pas de vianants perquè el
que està en la plaça té un pivot i pintat per a zona d'aparcament, per la qual cosa no s'utilitza
com a pas de vianants, sinó com a aparcament de cotxes, sol·licita fer un altre més prop de
les escales.

- Sol·licita una marquesina en la parada de l'autobús de l'Avd. Diputació, enfront del Centre
de Salut.

2.4. Vocal AAVV Penyeta Roja.

-  La Sra.  Gil  posa en coneixement  dels  assistents que la  seua associació  no ha pogut
sol·licitar la subvenció tramitada pel Patronat de Festes per no haver sigut avisada a l'adreça
de  correu  electrònic  actualitzat  fa  més  de  dos  anys,  sol·licita  la  coordinació  entre  els
diferents organismes perquè no torne a succeir.

- Sol·licita com a prioritari que s'instal·len els cartells amb els carrers en l'entrada de les
urbanitzacions de muntanya, els actuals estan deteriorats, a més de que s'intente contactar
amb Google Maps perquè actualitze la seua base de dades que no és correcta.

- Aporta instàncies presentades en el registre municipal des d'agost de 2024 que no han
sigut contestades:

*Apropiació indeguda zona de domini públic.

*Enllumenat públic carrer de la Mina.

*Cartell informatiu nom de carrers molt deteriorat.

*Material per a biblioteca.

*Manteniment pintura pistes bàsquet, porteries i caseta fusta.

*Plantació moreres i jardí botànic.

*Neteja cunetes carretera Quadra de Dalt.

*Instal·lació fixa de quadre elèctric.

*Instal·lació parc infantil.

*Instal·lació cambres de trànsit.

La Sra. Benítez es compromet a realitzar consultes amb els departaments corresponents i
donar compte en la pròxima Junta de Districte.
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2.5. Vocal AAVV Tossal Gros.

- El Sr. Aparici pregunta sobre uns treballs de topografia que s'han realitzat recentment en la
Quadra Quarta de D’Alt.

- Sol·licita que en la CV-1520 (Carretera Borriol), en la rotonda de la cadira abans hi havia
un pas de vianants, sol·licita que es repose.

- Indica que a l'Hospital La Magdalena, al costat de la tanca del centre hi ha un arbre de
grans dimensions a punt de caure a la via pública.

- Pregunta per la instal·lació d'il·luminació aprovada en els Pressupostos Participatius, se li
contesta que està en licitació.

I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Presidència s'alça la sessió. 

De  tot  això,  s'expedix  la  present  acta  sent  la  mateixa  firmada  electrònicament  per  les
persones que es relacionen al marge de la primera pàgina del document. 
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